
Generalforsamling i Haveforeningen Danevang d. 26. marts 2023 

 

Dagsorden jf. Vedtægterne. 

 

1. Valg af dirigent og referent  

Valgt som dirigent er Linda Elkjær have nr. 13 og  

referent Marianne Lindbjerg have nr. 6. 

 

2. Formandens beretning  

Betina H. Andersen fremlagte årets beretning og det blev godkendt. 

Bemærkninger til beretningen: Bestyrelsen skal i den kommende sæson være obs 

på ny affaldsordning, hvor tømning kun sker hver 14. dag 

 

3. Fremlæggelse af regnskab 

Marianne Christiansen fremlagde regnskabet for 2022 og det blev godkendt. 

 

4. Valg af bestyrelse, suppleanter og bilagskontrollører. 

a. På valg er formand Betina H. Andersen – genopstiller ikke.  

Per Jensen have nr. 52 opstiller og er valgt som formand  

b. På valg er bestyrelsesmedlem Marianne Lindbjerg – genopstiller ikke.  

Samer H. Almir have nr. 39 er valgt til bestyrelsen 

c. Valg af suppleanter.  

Valgt som 1. suppleant er Jesper Andersen have nr. 1 

Valgt som 2. suppleant er Rasmus Gøta have nr. 18 

d. Valg af 2 bilagskontrollører.  

Dorrit Sørensen have nr. 3 og Ellen Mondrup have nr. 66 

 

5. Indkomne forslag. 

 

Bestyrelsens forslag til generalforsamlingen: 

 

1. Forslag om professionel rensning af dræn hvert år, som medfører forhøjelse af 

havelejen.  

  

Bestyrelsen foreslår at begge hoveddræn og sidedræn bliver renset 1 gang om 

året af en professionel, da der de seneste år har været udfordringer med at få 

havelejerne til at møde op til drændage og selv være med til at dræne. På denne 

måde er det kun oprensning af brøndene to gange årligt, vi selv skal stå for. 

Forslaget medfører en forhøjelse af havelejen på 100 kr. pr. have pr. år til 

dækning af den ekstra udgift. 

 

Efter drøftelse på generalforsamlingen blev forslaget ændret til to gange årligt og 

dermed en havelejestigning på 200 kr. årligt gældende fra 2024. 



Forslaget blev herefter vedtaget. 

 

2. Havenummer på parkerede trailere. 

  

Sidste år blev der indført to nye regler om parkering på hovedvejen, den ene var 

parkeringskort, som har haft en god effekt på parkering af biler, og den anden var, 

at trailere max. må holde parkeret tre dage på hovedvejen. Der holder desværre 

stadig trailere mere end tre dage og det er svært at finde ud af hvem de tilhører.  

Bestyrelsen foreslår derfor, at der skal være et parkeringskort på trailere, så rette 

vedkommende kan kontaktes. Bestyrelsen udleverer et parkeringskort til trailer. 

Forslaget blev vedtaget.  

 

3. Fri leje til alle medlemmer af bestyrelsen. 

 

Det blev foreslået til sidste generalforsamling, at alle medlemmer af bestyrelsen 

bør have fri haveleje - med henblik på at gøre det mere attraktivt at tage en tjans i 

bestyrelsen og skabe lighed blandt medlemmerne, da alle yder et stort arbejde. 

Dette betyder, at bestyrelsesmedlemmer på nuværende tidspunkt har en årlig leje 

på 420 kr. til renovation. 

Forslaget blev vedtaget. 

 

Der var ikke indkommet yderligere forslag fra medlemmerne. 

 

6. Orientering om lejeaftalen med kommunen. 

Marianne Christiansen fremlagde vedtægtsændringer fra Vejle kommune i 

forbindelse med godkendelsen af disse fra 2022. 

- Der skal føres en offentlig venteliste - det er påtegnet i vores fornyelse af  

lejekontrakt fra 1/1 2022 til 31/12 2031. 

 

7. Eventuelt 

Dræn: Ifølge den nye lokalplan må man ikke lede vand væk, som vi gør nu, 

direkte i jorden. Forslag om at presse Vejle Kommune i forbindelse med 

høring af den nye lokalplan. Bestyrelsen opfordres til at stille spørgsmålstegn 

til lokalplanen vedr. dræn.  

 

På første vej til venstre er drænet kollapset – dette skal udbedres på den 

førstkommende arbejdsdag. 

 

Brændeovne skal være godkendt. Bestyrelsen opfordres til at se 

godkendelsescertifikatet fra skorstensfejeren. 

 

Badebassiners størrelse. Opfordring til at komme med forslag til regler for 

størrelse til næste års generalforsamling. 

 



Vi har fået en henvendelse fra Vejle Haveselskabs Vejle kreds, som gerne vil 

høre noget mere om Haveforeningen Danevangs historie. Bestyrelsen vil 

gerne høre fra havelejere, som har været i foreningen i mange år med henblik 

på lidt historiefortælling. 

Haveselskabet planlægger et besøg i Danevang en aften i august, hvor de 

gerne vil høre mere om foreningens historie og besøge et par haver. 

Marianne Christiansen står for arrangementet. 

 

Fremmødt var 21 medlemmer repræsenterende 18 haver. 

Der blev serveret kaffe og morgenbrød ved mødet. 

 

 

 

  

  

  

 

 


